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Västerbottens Skidförbund, alpina kommittén  
Telefonmöte måndag den 4 juli 2016, kl. 21.00 – 21.30 
 
Medverkande/Närvarande: 
Rickard Larsson, AK Skellefteå 
Jan Asplund, Malå IF 
Jens Wissting, Lycksele IF 
Anette Grehn, AK Vännäs 
Ulrica Karlsson, Vindelns IF 
 
 

 
1. Ansökan om att anordna tävling säsongen 2016/2017  

- brist på arrangörer 
 
Vi har två helger som saknar arrangörer, helgen 25-26/2 med USM-kval 
3, Regionsfinal och C-final samt helgen 4-5/3 som är USM-kval 4. 
 
Ansökan om att ansöka tävling har inkommit från följande klubbar: 
 
UHSK: Ansöker om LVC 1, 21-22 januari, Bygdsiljumsbacken. 
 
AK Vännäs: Ansöker om LVC-kval, dock inte Regionsfinal/C-final, i 
Agnäsbacken. Förslag att AK Vännäs tar LVC 2 som går 4-5/2. 
 
Lycksele IF: Ansöker om LVC 3, 18-19/2, i hemmabacken. 
 
Vi pratade under kvällens möte om att helgen 25-26/2 går att dela på, 
USM och LVC behöver inte gå på samma ställe. Vi kan även ändra så 
att USM tävlingarna blir SL/SL och GS/GS. 
C-finalen kan alla klubbar som har en backe arrangera. 
 
Vi tog även upp att nivån på kringarrangemangen bör minskas. 
Skidförbundet vill att nivån ska höjas men då får de bistå med material 
och personal.  
 
Vi måste hjälpa varandra så att dessa ungdomstävlingar går att 
genomföra. 
 



Till nästa möte ska alla klubbar fundera om de vill arrangera en tävling 
eller om de som redan har visat sitt intresse kan tänka sig att byta till en 
annan större tävling.  
 
Alla klubbar har inte skickat in ett svar till Ulrica, hon saknar besked ifrån 
Tärna IK Fjällvinden, Bygdsiljums SK och Vilhelmina IK. Vill någon av 
dessa klubbar arrangera en tävling?  
 
Beslutades att Ulrica skulle skicka ut ett nytt mail ikväll med en 
uppmaning att alla AK:s ledamöter tar frågan om tävlingsansökan ett 
varv till inom respektive ledamots klubb samt att det i mailet skulle utgå 
en uppmaning att meddela om man inte vill arrangera en tävling nästa 
år. 
 
Rickard Larsson ringer till Tärna IK Fjällvinden. 
 
Beslutades att vi skulle maila varandra om ansökan och förändringar 
under den kommande veckan. 
 

 
2. Nästa telefonmöte blir måndag 11 juli kl. 21:00 
 
 

Vid protokollet: 
 
 
 
Ulrica Karlsson 
Vindelns IF 

 


